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aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Vlaams Landbouwinvesteringsfonds (VLIF)  -  Hoevewinkels

Sinds de start van de coronacrisis vinden steeds meer Vlamingen de rechtstreekse weg 
naar de boer. Die boost van de korte-keteneconomie is ook te merken in het stijgende 
aantal aanvragen voor hoevewinkels. Tijdens de eerste drie kwartalen van 2020 werden al 
121 aanvragen voor hoevewinkels gedaan, ten opzichte van 83 aanvragen in heel 2019, 
zo blijkt uit de cijfers van het Vlaams Landbouwinvesteringsfonds die zijn weergegeven in 
het antwoord op schriftelijke vraag nr. 822 van 22 september 2020 van collega Loes 
Vandromme. Daaruit blijkt dat er in de provincie Antwerpen in de eerste drie kwartalen 
van 2020 al 22 hoevewinkels een subsidiebedrag kregen. In 2018 en 2019 ging het telkens 
om 13 investeringen op een heel jaar.

1. Kan de minister een overzicht geven van de gemeenten waarin de hoevewinkels die 
een aanvraag deden voor ondersteuning uit het VLIF gevestigd zijn? 

2. Graag deze gegevens opgesplitst voor de jaren 2018, 2019 en 2020.

3. Kan de minister telkens meer details geven over de initiatieven (aard van de winkel 
enzovoort)?



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 109 van 13 november 2020
van KATRIEN SCHRYVERS

1-2.Deze gegevens kunnen omwille van privacy-redenen niet meegedeeld worden. De 
aantallen zijn te klein om ze per gemeente te geven.

3. Mijn administratie beschikt niet over deze gegevens.


